



# French Alps & Its Riviera • 法国及蔚蓝海滨之旅 •





Lyon, Chamonix, Annecy, Avignon, Aix En Provence, Marseille, Cannes, Nice, Monte Carlo, Eze 里昂,沙莫尼,阿讷西,阿维尼翁,艾克斯,马赛,戛纳,尼斯,蒙特卡洛,艾日







\*Valid from Apr 2025 有效期从2025年04月\*



# GG Features 行程特色

- Visit the World Capital of Gastronomy & dine in the famous Bouchons.
- Discover the timeless beauty of Montblanc.
- Be amazed by the colorful Ochre trail of Roussillon.
- Enjoy French bold Grenache-based red wine in its historic wine region.
- Explore one of the largest and most important medieval Gothic buildings in Europe The Pope Palace
- Visit the oldest city in France and Europe's oldest inhabitant settlement Marseille.
- Experience the brilliant sparks of celebrity in Cannes.
- Pay visit to the world 2nd smallest sovereign state in the world Monaco.
- Smell the authentic French perfume and bring home the elegance scent as souvenirs.
- Admire one of the oldest medieval towns in French Riviera Saint Paul de Vence.
- •参观世界美食之都,并在著名的"布雄"餐厅享用美食。
- 探索勃朗峰的永恒之美。
- 感受鲁西永色彩斑斓的赭石小径。
- 品尝历史悠久的格纳希红葡萄酒。
- 探索欧洲最大的中世纪哥特式建筑之~教皇宫。
- 探访法国最古老的城市,也是欧洲最古老的定居地~马赛。
- 体验戛纳星光璀璨的名人风采。
- 探访世界第二小的主权国家~摩纳哥。
- 欣赏法国纯正香水,将优雅的香气带回家作为纪念。
- 欣赏法国里维埃拉最古老的中世纪小镇之~ 圣保罗德旺斯。











01

 $0\dot{2}$ 

()4

SELN-EK

# Kuala Lumpur 吉隆坡 竕 Lyon, France 里昂,法国 (Via Dubai 途径迪拜)

- \* Lyon sightseeing to visit Old Lyon, you will see many historical sites beside Lyon Cathedral, Basilica of Notre Dame of Fourviere, Theatres Romains de Fourviere & Cathedral St Jean Baptiste. Then, explore Lyon by bus to see the largest square in Europe – Place Bellecour, a magnificent building on the River bank - Cour D'appel Et D'assise, crossing the river to La Croix-Rousse and photo stop at Le Mur des Canuts, the largest trompe-l'oeil murals in the world.
- \* Tonight dine in one of the **famous Bouchons**, to have a taste of tradition which is a must while visiting the "the world capital of gastronomy".
- \* **里昂观光**之旅将带您观看旧里昂,除了里昂大教堂和富尔维耶圣母圣殿,您还可以看到许多历史遗迹,如富尔维耶罗马剧场和圣让·巴普蒂斯特大教堂。 乘坐巴士探索里昂,游览欧洲最大的广场~白莱果广场,欣赏河畔宏伟的建筑~上诉与重罪法院,穿越河流前往拉克鲁瓦鲁斯,并在世界上最大的错视画壁画 ~卡努特墙前拍照留念。
- \*今晚将在著名的布雄餐馆享用晚餐,品尝当地传统美食,这是造访"世界美食之都"时不可错过的体验。

(B) NIL / (L) NIL / (D) Local	1 🖨	Mercure Lyon Centre Chateau Perrache – 4* or similar 里昂美居酒店 - 4*或同级
(早)自理 / (午) 自理 / (晩) 道地	/ 😑	/ 里昂美居酒店-4*或同级

# Lyon 里昂 (241km) Chamonix 沙莫尼 (35km/99km) Megeve/Annecy 默热沃/阿讷西

- \* Chamonix, at the heart of the Haute-Savoie, in the valley of Chamonix-Mont Blanc, a gateway to Mount Blanc. Take a **cable car ride** to Aiguille du Midi to experience & discover the stories of the pionniers of alpinism. Enjoy the breathtaking scenery and learn more from the world's highest museum which showcases the landmark moments in mountaineering. Also take your time to enjoy the alps of French, Swiss & Italian from the terraces.
- \*夏蒙尼位于上萨瓦省的核心地带,在夏蒙尼-勃朗峰山谷中,是通往勃朗峰的大门。乘坐缆车前往南针峰,体验意法山峰的不同风貌。在这里观赏令人叹为观止的 美景,并在世界上海拔最高的博物馆中了解登山运动的里程碑时刻。从露台欣赏法国,瑞士和意大利的阿尔卑斯山美景。

	(B) Hotel / (L) Local / (D) Local (早)酒店 / (午) 道地 / (晚) 道地	Cuisine: Tartiflette 美食:焗土豆		Novotel Megeve – 4* or similar 梅杰夫诺富特酒店 - 4*或同级	
--	--	--------------------------------	--	--	--

## Megeve/Annecy 默热沃/阿讷西 (340km/337km) 📟 Avignon 阿维尼翁

- \* Annecy sightseeing to see the lake & the mountains, with its surrounding nature offer New Horizon in four different seasons. Stroll through the medieval historic centre of Annecy to see its colourful buildings and its emblematic buildings, the Venice of the Alps, a city rich in heritage.
- \* **阿讷西观光**, 欣赏湖泊和山脉, 周围的自然环境在四季中呈现不同的风貌。漫步安纳西中世纪历史中心, 欣赏色彩斑斓的建筑和标志性建筑。安纳西被誉为 "阿尔卑斯的威尼斯", 是一座拥有丰富遗产的城市。
- (B) Hotel / (L) NIL / (D) Local / (早)酒店 / (午)自理 / (晚) 道地

Novotel Avignon Gare – 4\* or similar 阿维尼翁诺富特酒店 - 4\*或同级

## Avignon 阿维尼翁 (47km) 📟 Roussillon 鲁西隆 (58km) 📟 Chateauneuf du Pape 教皇新堡 (18km) 📟 Avignon 阿维尼翁

- \* Roussillon, a symphony of Ochre from technicolor glory of reds, yellows, oranges and pinks that merge one into the other around the streets. Walk the path of **Ochre Trail** to see the rock formations and plants which inhabit in this unusual natural environment.
- \* Chateauneuf du Pape, a historic wine region which was famous for powerful, full-bodies red wine, largely made from three grapes varieties. Enjoy **wine tasting** of 3 types of wine accompanied by snack & olive. You may also be allowed to visit it cellar or vineyard (*subject to approval*).

\* 色彩斑斓的鲁西隆村庄,其坐落在古老的赭石采石场中,与橘红色的山崖而闻名。漫步在纵横交错的**赭石小巷**,欣赏着在这自然环境中的岩层。

\*教皇新堡,是一个历史悠久的葡萄酒产区,以其浓郁的红葡萄酒而闻名,主要由三种葡萄品种酿制而成。您可以享受三款葡萄酒的品鉴,并配有小吃和橄榄。 此外,还可能获准参观酒窖或葡萄园(需获得批准)。



# Avignon 阿维尼翁 (82km) Aix En Provence 艾克斯 (31km) Marseille 马赛

- \* Visit the Palace of the Pope and the Pont d'Avignon (include entrance). Explore the Palace 25 exhibition rooms, admire the secular frescoes, discover the marvelous panorama of the Palace, the city & Rhone River. Step on the Pont d'Avignon, one of the most famous French bridges.
- \* Aix En Provence sightseeing to see Fountaine de la Rotonde, Place des Quatre-Dauphins, Cours Mirabeau, Place d'Albertas, Place des Cardeurs and Paroisee Cathedral St Sauveur.
- \*参观教皇宫和阿维尼翁桥(含门票)。在教皇宫内参观25间展览厅,欣赏教皇宫精美的装饰,城市和罗纳河的壮丽全景。漫步于阿维尼翁桥,这座法国最著名的桥之一。
- **\* 普罗旺斯的艾克斯观光,**观看罗东德喷泉四海豚广场,米拉波大道,阿尔贝塔广场,卡德尔广场和救世主大教堂。



# Marseille 马赛 (171km) 📟 Cannes 戛纳 (32km) 📟 Nice 尼斯

- \* Marseille sightseeing to see Palais Longchamp, Porte d'Aix, Old Charity Center, Le Panier, Accoules Bell Tower, Le Vieux Port, Abbaye Saint-Victor, Palais du Pharo and Vallon des Auffes.
- \* Take a ride on little tourist train to a hilltop for Panoramic views of the city and visit to Basilica Notre Dame de la Garde.
- \* Cannes sightseeing with a drive through Boulevard de la Croisette, Rue Meynadier, Le Suquet Old quarter and photo stop at Palais des Festivals.
- \*马赛观光,观看隆尚宫,艾克斯门,老慈善中心,勒帕尼耶区,阿库勒钟楼,旧港口,圣维克多修道院,法罗宫和沃隆德奥菲港湾。
- \* 乘坐小火车前往山顶,欣赏城市的全景,并参观圣母加德大教堂。
- \* 戛纳观光 ~ 沿着克鲁瓦塞特大道和梅纳迪尔街行驶,游览苏凯老城区,并在戛纳影节宫拍照留念。

(B) Hotel / (L) Local / (D) Chinese	Cuisine: Bouillabaisse	/		Mercure Nice Centre – 4* or similar 尼斯中心美居酒店 - 4*或同级	
(早)酒店 / (午) 道地 / (晚) 中式	美食:马赛鱼汤	/	$\overline{}$	尼斯中心美居酒店 - 4*或同级	

# Nice 尼斯 (21km) 🕬 Monte Carlo, Monaco 蒙特卡洛,摩纳哥 (9km) 🕬 Eze 艾日 (12km) 🕬 Nice 尼斯

- \* **Monte Carlo sightseeing** to explore the Monte Carlo Old town, Place du Palais, the splendid square where the Changing of the Palace Guard takes place every day at 11:55 hour, stop at the viewpoint for spectacular views of the Fontvieille district. Then enjoy a drive to see the Circuit de Monaco, Port Hercule and Casino de Monte-Carlo.
- \* Visit the most charming hilltop village on the French Riviera **Eze Village**. A brief stroll in this tiny medieval village offers amazing panoramic view of Mediterranean Sea.
- \* **Fragonard Perfumeur** offer a free demonstration around its factory and learn the history of perfume making. Then, you may buy some of the perfume that match your personality and bring home the authentic souvenir to your loves one.
- \* 摩纳哥蒙特卡洛观光,探索蒙特卡洛老城区,观看王宫广场,每天11:55可以观看卫兵换岗仪式,在观景台停留拍照,欣赏丰维耶区的壮丽景色。 随后前往F1摩纳哥赛道,赫库勒港和蒙特卡洛赌场。
- \* 参观法国里维埃拉最迷人的山顶村庄 ~ **艾日村**。在这个古老的中世纪小村中漫步,可俯瞰地中海的绝美全景。
- \* **弗拉戈纳尔香水工厂**,免费的工厂参观,带您了解香水制作的历史和工艺。您还可以选购适合自己个性的香水,带回这份独特的纪念品送给亲朋好友。



## Nice 尼斯 (19km) 📾 St. Paul de Vence 圣保罗德旺斯 (19km) 📾 Nice 尼斯

- \* Discover the history and heritage of **Saint Paul de Vence** with a stroll through the village. Throughout the squares and alleys, history is revealed through some twenty heritage interpretation panels. Among the interesting sights, you will see Place du jeu de Boules, La Ponte de Vence, Rue Grande, Place dela Grande Fontaine, Place de l'Eglies and many more.
- \* Nice sightseeing to see Promenade des Anglais, Casino Barriere le Ruhl, Le Negresso Hotel, stroll through Vieux Nice, Marché Aux Fleurs Cours Saleya and photo stop at Place Massena.
- \*漫步于**圣保罗德旺斯村庄**,探索其丰富的历史和遗产。通过约二十块文化解说牌,您可以在广场和小巷中一览村庄的历史。途中将看到博尔广场,旺斯桥,大街, 教堂广场,喷泉广场等众多景点。
- \* 尼斯观光,观看在著名盎格鲁街,巴瑞耶赌场,内格雷斯科酒店,并漫步于尼斯老城,参观萨莱亚鲜花市场,在马塞纳广场停留拍照。

(B) Hotel / (L) Local / (D) NIL 2 (早)酒店 / (午)道地 / (晚)自理

Mercure Nice Centre – 4\* or similar 尼斯中心美居酒店-4\*或同级

## Nice 尼斯 💬 Kuala Lumpur 吉隆坡 (Via Dubai 途径迪拜)

- \* Free at leisure till your check-out time. Then transfer to airport for your departure flight home.
- \*自由活动,直至退房时间。随后送往机场,搭乘航班返回温馨的家。



## Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡



Day 06

07

Day 08

Day 09

> Day 10















\* Picture shown are for illustration purpose only \* 照片仅供参考

# Other information 其他信息:

- Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- Currency: Euro (EUR)
- Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- ・季节:春季(三-五月)/夏季(六-八月)/秋季(九-十一月)/冬季(十二-二月)
- ・货币: 欧元 (EUR)
- ·行程将由Parlo Tours的导游经理用英语进行讲解,并理提供简单的中文或粤语翻译。
- •所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- ·行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- •Parlo Tours 会根据不可预见的情况(高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人需要自行承担风险。
- ·Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- •行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- ·请详细阅读Parlo Tours Sdn Bhd的条款和公司政策。

#### Operated by

PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)